************************** ENGLISH/(русский)*******************************************
The Life, Adventures and Piracies of the Famous Captain Singleton (1720) is a novel by Daniel Defoe.
( Жизнь и пиратские приключения славного капитана Сингльтона новелла написанная Даниелем Дефо)
This book  is one of  the famous series about sea adventures.
(Эта книга одна из знаменитой серии о морских приключениях.)
The novel tells about the adventures of Captain Singleton and piracy on a journey through the Centre of Africa and Madagascar.
(Роман о капитане Сингльтоне рассказывает о приключениях и пиратстве, о путешествии через центр Африки и Мадагаскар.)

Life and adventures of Bob Singleton  written by bright and attractively.
(Жизнь и приключения Боба Сингльтона написаны ярко и увлекательно.)
It’s a human history, since young years of the wandering all over the world, travelling on the seas  and which on foot has crossed Africa.
(Это история человек  с юных лет скитавшегося по свету, бороздившего моря, пешком пересекшего Африку).
The narrative describes the life of an Englishman, stolen from a well-to-do family as a child and raised by Gypsies who eventually makes his way to sea.
(Рассказ описывает жизнь англичанина, украденного от зажиточной семьи ребенком  и воспитанный цыганами, что в конечном счете открыло ему дорогу к морю.)
One half of the book concerns Singleton's crossing of Africa and the later half concerns his life as a pirate in the Indian Ocean and Arabian Sea.
(Одна половина книги повествует о том, как Сингльтон пересекал Африку, вторая описывает его жизнь как пирата в Индийском океане и Аравийском море.)
